

国金亚洲顾问

资本方案 · 企业并购 · 中葡语国商贸

GOLDCHESS ASIA NEWS

国金亚洲顾问公司董事周可祺先生荣幸获得广东省人力资源标准化技术委员会邀请担任为澳门委员,并分别在2023年1月由主任委员杨洁,秘书长李颖锋到访澳门进行第一次澳门委员工作会议及获授予委员聘书。另在3月15日应邀到广州出席第二届广州人力资源博览会。

广东省人力资源标准化技术委员会在2022年12月于广州由广东省市场监督管理局相关负责人宣读委员会成立批文,编号为GD/TC147,技术委员会由三十四名委员组成,其中三名为澳门委员。广东省人力资源标准化技术委员会主要负责全省人力资源领域标准化相关技术工作。

GoldChess Director Mr. Danny Chau has been invited as the committee member of China GD Human Resources Standardization Committee under the Committee Supervisor Ms. Yang and General Secretary Mr. Li in January 2023 in Macau. The Committee has been setup since December 2022 under the supervising of GD Government Administration for Market Regulation, and only 3 members from Macau in total 34 committee members. Mr. Chau was also invited to attend the 2nd GZ Human Resources Expo on 15th March 2023 in GZ.

News Link:

http://macaodaily.com/html/2023-01/10/content_1647009.htm

https://xiangyu-macau.oss-cn-hongkong.aliyuncs.com/app/szb/pc/content/202301/10/content_237888.html









www.goldchess.com.mo GOLDCHESS ASIA NEWS